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Saksnr. Utvalg Møtedato
025/21 Eldrerådet 30.11.2021
030/21 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 30.11.2021
032/21 Hovedutvalg helse og omsorg 01.12.2021

Opphør av avtale om matombringing

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak:
Hovedutvalget helse- og omsorg tar til orientering at gjeldende ordning med matombringing
opphører fra og med 1. februar 2022.

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 30.11.2021 - 025/21
Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med
saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for
underernæring.

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 30.11.2021 - 030/21
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar saken til orientering. Men vil be om at
administrasjonen fortsetter å arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som
er prioriterte på grunn av fare for underernæring.

Eldrerådet 30.11.2021:

Behandling:
Reiersen foreslo:
Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med saken
med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for underernæring.
Reiersens forslag enstemmig vedtatt.

ELD- 025/21 Vedtak:
Eldrerådet tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med
saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for
underernæring.



Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 30.11.2021: 
 

Behandling: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig eldrerådets innstilling. 
 

RFM- 030/21 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne tar saken til orientering. Men vil be om at 
administrasjonen fortsetter å arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som 
er prioriterte på grunn av fare for underernæring. 

 

Hovedutvalg helse og omsorg 01.12.2021: 
 

Behandling: 

Hop (Ap) fremmet innstillingen fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne:  
Hovedutvalg helse og omosrg tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å 
arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
underernæring. 
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt. 
 

HHO- 032/21 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen 
fortsetter å arbeide med saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på 
grunn av fare for underernæring. 
 

 

Saksutredning 
I hovedutvalg helse og omsorg sitt møte den 10.4.2019, sak 19/19 Middag til hjemmeboende ble 
følgende vedtatt: 
Hovedutvalg helse- og omsorg legger til grunn at ordning med ombringing av middag til 
hjemmeboende skal skje til selvkost.  
Hovedutvalg helse- og omsorg vedtar at administrasjonen innhenter tilbud fra leverandører på 
ferdig middag levert hjem, i tråd med reglene om offentlige anskaffelser.  
 
Karmøy kommune har hatt tjenestekonsesjon om matombringing med KarmøyMat. 
Kontraktsperioden er fra 1.2.2020 og varer frem til 31.1.2022. Det har blitt levert varm mat og 
dessert fra underleverandørene Bella, Solstein og Hærlig. Kommunens rolle har vært å formidle 
tilbudet til innbyggerne. 
 
Erfaringer 
Tilbakemelding fra KarmøyMat om hvordan de har opplevd kontraktsperioden, er at relativt få 
innbyggere, ca. 30 personer, har benyttet seg av ordningen. Dette er betydelig lavere enn det som 
ble forespeilt i utlysningen av tjenestekonsesjonen og betydelig lavere enn estimert kontraktsverdi 
i løpet av en periode på 4 år. 
 
Resultatet av at det er så få innbyggere som benytter seg av tilbudet om matombringing, er at det 
har blitt en svært krevende logistikk og høye kostnader for KarmøyMat. En konsekvens, er at 
leverandøren har økt prisene. Det har ført til at det er for utfordrende for KarmøyMat å fortsette 
med matombringing. Det er mulig for kommunen å forlenge kontrakten med 1+1 år opsjon, men 
KarmøyMat ønsker ikke å fortsette med opsjoner etter at kontraktsperioden utløper 31.1.2022, 
selv om de gjerne skulle ha fortsatt.  
  
Et av premissene i avtalen er at middagen skal leveres varm. Hjemmetjenesten har erfart at flere 



brukere av matombringing ikke spiser maten med en gang den blir levert, men at den settes i 
kjøleskapet for så å bli varmet opp på et senere tidspunkt.  
 
Konsekvenser 
Konsekvensene av at KarmøyMat har økt prisene, er at hjemmeboende benytter seg av private 
leverandører på markedet som kan tilby billigere priser. Andre konsekvenser er at hjemmeboende 
velger å gå på butikken og kjøpe seg ferdigmiddager fra Fjordland.  
 
Kommunalsjef helse og omsorg sin tilråding 
Det vil fortsatt være mulig for det private markedet i egen regi å bygge opp et tilbud om 
matombringing i kommunen, f.eks. at kafeer kjører ut varm middag i nærområdet. Det kan også 
tenkes at en ordning hvor kald middag (sous vide) kjøres ut for flere dager av gangen vil kunne 
fungere bedre.  
 
Kommunalsjefen er opptatt av at eldre som står i fare for å bli underernært fortsatt skal prioriteres 
til kommunens dagtilbud, hvor det bl.a. serveres varm middag.  
 
Kommunalsjefen tilrår at Hovedutvalg helse og omsorg tar tilbakemeldingen om opphør av 
tjenestekonsesjonsavtale til orientering. 

 

 


